
“Kilkaset miejsc parkingowych więcej przed Urzędem Wojewódzkim”
| 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro “Kilkaset miejsc parkingowych więcej
przed Urzędem Wojewódzkim” | 1

19 marca 2009

“Kilkaset miejsc parkingowych więcej przed Urzędem
Wojewódzkim”

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Parking przed Świętokrzyskim Urzędem
Wojewódzkim ma zostać rozbudowany. Według władz Kielc, w tym miejscu mogłoby powstać
od 600 do tysiąca miejsc dla samochodów. Teraz przed urzędem może zmieścić się ok. 200
aut. Na temat inwestycji rozmawiali wojewoda świętokrzyski Bożentyna Pałka Koruba,
prezydent Kielc Wojciech Lubawski oraz członek zarządu województwa Marek Gos.
Prezydent Kielc Wojciech Lubawski kilka dni temu zapowiedział, że dobrze byłoby stworzyć
w tym miejscu więcej miejsc parkingowych. Wstępny plan jest taki, że miasto wydzierżawi
od Urzędu Wojewódzkiego grunt, a o pieniądze na budowę będzie się starać z Regionalnego
Programu Operacyjnego, którym dysponuje marszałek województwa. Marek Gos
poinformował, że urząd marszałkowski będzie zainteresowany rozbudową parkingu, jeśli
zapadnie decyzja, że instytucja nie zmieni siedziby. Urzędnicy marszałka czekają na
wyprowadzkę starostwa z budynku przy IX-ciu wieków. Chcą przejąć pomieszczenia po
władzach powiatu. Rzecznik wojewody Agata Wojda mówi, że podczas dzisiejszych rozmów
uzgodniono, iż na następnym spotkaniu strony przekażą swoje konkretne oczekiwania.
Kolejne spotkanie w tej sprawie zaplanowano za kilka tygodni. Wnioski o dofinansowanie
szpitali tylko do piątku Szpitale mają czas do piątku na to, aby złożyć wnioski do
Regionalnego Programu Operacyjnego o dofinansowanie inwestycji w ochronie zdrowia.
Dotyczy to zwłaszcza placówek powiatowych- mówi Marek Gos, członek zarządu
województwa. Do podziału będzie około 50 milionów złotych. Na razie do urzędu
marszałkowskiego nie wpłynął żaden wniosek od szpitala. Prawdopodobnie zostaną one
złożone w ostatniej chwili. O pieniądze z RPO będzie starać się m.in. Świętokrzyskie
Centrum Matki i Noworodka przy ulicy Prostej. Dyrektor Rafał Szpak mówi, że potrzebuje
dofinansowania na przebudowę bloku operacyjnego. Na podobny cel pieniądze chcą uzyskać
szpitale m.in.: w Busku- Zdroju i Włoszczowie. Dyrektor szpitala Rejonowego w Busku
Ryszard Skrzypek zapowiedział też, że będzie ubiegał się o dofinansowanie budowy OIOMu i
oddziału ratunkowego. Z kolei Marian Oracz z lecznicy we Włoszczowie poinformował, że
pieniędzy potrzebuje nie tylko na blok operacyjny, OIOM ale i na nowe windy.


